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Abstract (en)
[origin: CN117869819A] The invention relates to a lighting device (1) for a motor vehicle headlamp, comprising: a lighting means (2); a collimator
(4); a mirror device (5) having a reflective surface (5a), the mirror device (5) being arranged downstream of the collimator (4), the reflective surface
(5a) of the mirror device (5) being configured to reflect a first portion of the light of the light-emitting means and to transmit a second portion of the
light of the light-emitting means, the mirror device (5) being designed such that the reflected portion does not have UV light and the transmitted
portion has UV light; and a DMD device (6) configured to modulate and divert a first portion of the light of the lighting means.

Abstract (de)
Beleuchtungsvorrichtung (1) für einen Kraftfahrzeugscheinwerfer, umfassend ein Leuchtmittel (2), einen Kollimator (4), eine Spiegelvorrichtung
(5) mit einer Reflexionsfläche (5a), wobei die Spiegelvorrichtung (5) nach dem Kollimator (4) angeordnet ist, wobei die Reflexionsfläche (5a)
der Spiegelvorrichtung (5) dazu eingerichtet ist, einen ersten Teil des Lichts des Leuchtmittels zu reflektieren und einen zweiten Teil des Lichts
des Leuchtmittels zu transmittieren, wobei die Spiegelvorrichtung (5) derart ausgestaltet ist, dass der reflektierte Teil frei von UV-Licht ist und
der transmittierte Teil UV-Licht aufweist, und eine DMD-Vorrichtung (6), welche zur Modulation und Umlenkung des ersten Teil des Lichts des
Leuchtmittels eingerichtet ist.
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